
Referat af generalforsamling 2007 
 

Generalforsamling i Geronto-Geriatrisk Fagforum 

Landsmøde d.12. maj 2007 

Referent: Signe Groth 

Formandens beretning v/ Jonna: 

Det har været en lidt turbulent periode siden sidste generalforsamling. 2 er trådt ud af bestyrelsen, og kun 1 suppleant til 

at træde ind. Der har været medlemsstigning fra 160 til 250 medlemmer på ca. 4 år. Dette skyldes flere afholdte kurser. 

Der har været en ændring i afholdelse af bestyrelsesmøder til hverdagsaftener på Fyn i stedet for lørdage, men vi holder 

fast i at mødes 2 gange årligt i DFs hus, hvor vi kan trække på bl.a. Vibeke Pilmark. 

Forestående arbejde bliver planlægning af Fagfestival 09 med stand, kommende landsmøde og kurser. Der afholdes 

fysiopilates i Århus, som er overtegnet, arbejder på at få et ekstra kursus, samt et i KBH. Kursus med styrketræning v/ 

Henrik Hansen i Århus til september. Håber på temadag med fald i Århus. 

Hjemmesiden opdateres af Merete. Tilmeld jer nyhedsbrevet, der er indtil videre 212 tilmeldte, og få nyt om kurser og 

andet nyt. Der er mulighed for debat, arrangere samkørsel, spørgsmål til bestyrelsen, forespørgsel fra udlandet og 

foredragsholdere. Der er mulighed for økonomisk støtte til afholdelse af kursus. Der er 4 på valg i år. 

Beretningen godkendt. 

Fremlæggelse af regnskab v/ Eva: 

Der er overskud på 54.390,-kr. 

For at deltage i vores landsmøde, kurser m.m. i vores regi, skal man være medlem af GGF og DF. 

DF opkræver kontingent og ajourfører medlemsliste. 

Bladet er en dyr post. 

Fagfestivallen m. stand, betalt kursusafgift til enkelte medlemmer, leje af borde, stole, stand, samt købt tv. Medlemmer 

selv betalt kørsel og overnatning. 

Revisor er tidligere formand. 

Regnskab godkendt. 

Spørgsmål: Hvorfor overskud? Synes det er rimeligt at bestyrelsesmedlemmer får betalt kørsel og overnatning i 

forbindelse med fagfestival. Opfordring til billigere kurser. 

Vi arbejder på at få Tom Arrild til at afholde kursus i GGF-regi. 

Fastsættelse af kontingent: 

Bestyrelsen foreslår fastholdelse af kontingent på 200 kr. årligt. – godkendt. 

Indkomne forslag: 

Ingen. 

Valg: 

Jonna, på valg, ønsker genvalg. 



Eva, på valg, ønsker genvalg. 

Signe, på valg, ønsker ikke genvalg. 

Stinne, ikke på valg. 

Vibe, ikke på valg. 

Frederik, trådt ud af bestyrelsen. 

2 suppleanter, på valg. 

Opstiller til bestyrelsen: 

Susie Jensen, Kolding Sygehus. 

Lena K. Holgersen, OUH. 

Tabita Christensen, Roskilde Kommune. 

Opstiller til suppleant: 

Eva Jespersen, OUH. 

Mette Nielsen, Frederiksberg Sundhedscenter. 

Alle valgt. 

Mail til os med spørgsmål til bestyrelsen 

Ros til bestyrelsen for god kommunikation og udsendelse af blade. 

Valg af revisor: 

Genvalg af Christina Skou. 

Efterspørgsel til lokale netværksgrupper. Mail sammen på hjemmesiden. Der kan laves link til en netværksside via 

hjemmesiden. 

Opfordring til at skrive til bladet/hjemmesiden om nye tiltag. 

 


